

《单词百科:stranglehold是什么意思?stranglehold怎么发音?stranglehold的解释和用法》

英语单词stranglehold是什么意思?stranglehold怎么读?stranglehold怎么发音?简答网为您整理了stranglehold的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



stranglehold怎么读

stranglehold的读音:[stræ ŋ glh ld]

stranglehold的意思

1、n.勒颈;压制;束缚;

stranglehold的近义词

1、chokehold n.掐脖子;压制;

- 2、clamp v. 夹住，固定；紧紧抓住；给（车辆）上夹钳；
- 3、clinch vi. （尤指两人）互相紧紧抱[扭]住；
- 4、control vt. 控制；管理；限制；支配；
- 5、domination n. 控制，统治；

stranglehold 的双语例句

1、These companies are determined to keep a stranglehold on the banana industry.

这些公司决心要垄断香蕉业。

2、To succeed, the new paper will need to break the stranglehold of the printing unions.

要想获得成功的话，这份新报纸就要冲破印刷业联合会的钳制。

3、Mr Sutherland said fears that Russia had a stranglehold over Europe's energy supplies were misplaced.

萨瑟兰表示，对俄罗斯将控制欧洲能源供应的担忧是没有根据的。

4、The company now had a stranglehold on the market.

这家公司现在垄断了市场。

5、Anything helps us break the stranglehold of the world will ultimately bring us closer to God.

任何能帮助我们打破这些世界营垒的事，都能带领我们更亲近神。

6、These companies are determined to keep a stranglehold on the banana industry...

这些公司决心要垄断香蕉业。

7、A few large firms have a stranglehold on the production of this essential commodity.

少数几家大公司对这种不可或缺的日用品的生产给予箝制。

8、The troops are tightening their stranglehold on the city...

部队正在加强对该市的控制。

9、The new tariffs have put a stranglehold on our trade with them.

这项关税增加了我们同他们贸易上的束缚。

10、The new tariffs have put a stranglehold on trade.

新的关税制对开展贸易极为不利。

11、Corporations have a stranglehold on the media.

市政当局有压制媒体自由的能力。

12、The troops are tightening their stranglehold on the city.

部队正在加强对该市的控制。

13、An antitrust judgment in 1954 forced the firm to release stranglehold on the shoe machinery market.

1954年一项反托拉斯裁决迫使这家公司放弃在制鞋机械市场的垄断地位。

以上是简答网为您整理的stranglehold怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于stranglehold的用法、stranglehold的释义、stranglehold的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/stranglehold>